
Rozhodni se sám 

25.-28.8. 2011 

Nové Veselí 

 

 
Výsledky:   

  ŠKP Bratislava „A“ – Siódemka Legnica  23:19 (12:7)  
strelci: Kalináč, Mikuš – Pomichal 5, Popelka 5, Šimboch 4, Chlepko 3, Móza 3, Rybanský 2, 

Tribula 1, Prieložný, Tomášek 

 

  ŠKP Bratislava „A“ – Sokol Telnice   29:14 (15:5) 
strelci: Kalináč, Mikuš – Chlepko 5, Móza 4, Rybanský 4, Pomichal 3, Prieložný 3, Šimboch 

3, Tomášek 3, Popelka 2, Tribula 2 

 

  ŠKP Bratislava „A“ – Sokol Velké Meziříčí 22:13 

strelci: Kalináč, Mikuš – Popelka 5, Tomášek 4, Šimboch 4, Pomichal 3, Móza 2, Rybanský 

2, Chlepko 1, Tribula 1, Prieložný 

 

Skupina o 1.-3.miesto: 

 

  Sokol Nové Veselí - ŠKP Bratislava „A“  20:25 (9:12) 
 strelci: Kalináč, Mikuš – Popelka 9, Chlepko 5, Pomichal 3, Tomášek 3, Móza 2, Rybanský 

1, Šimboch 1, Tribula 1, Prieložný 

 

ŠKP Bratislava „A“ – HBC Strakonice  22:23 (10:9) 
strelci: Kalináč, Mikuš – Pomichal 8, Chlepko 4, Popelka 3, Tomášek 2, Tribula 2, Móza 1, 

Rybanský 1 Šimboch 1, Prieložný 
 

ŠKP Bratislava „A“ obsadilo 2. miesto. 

 
Prípravný zápas: ŠKP Bratislava „A“ – Siódemka Legnica 24:22 

 

Poradie družstiev: 1. HBC Strakonice 

   2. ŠKP Bratislava „A“ 

   3. Sokol Nové Veselí 

   4. Zaglebie Lubin „A“ 

   5. Siódemka Legnica 

   6.Strojár Malacky 

7. Dukla Praha 

8. Sokol Velké Meziříčí 

9. Zaglebie Lubin „B“ 

10. TJ Loko České Budějovice 

11. Sokol Telnice 

12. ŠKP Bratislava „B“ 

 

Strelci družstva: 1. Popelka  24 gólov 

   2. Pomichal  22 gólov 



   3. Chlepko  18 gólov 

   4. Šimboch  13 gólov 

   5. Móza a Tomášek 12 gólov 

   7. Rybanský  10 gólov 

   8. Tribula  7 gólov 

   9. Prieložný  3 góly  

 

 

Hodnotenie trénera: 

 

„Štvrtý ročník turnaja Rozhodni se sám sme za účasti viacerých výborných 

družstiev (Zaglebie Lubin, Siódemka Legnica, HCB Strakonice, Dukla Praha, Sokol 

Nové Veselí) odohrali vo výbornej forme a obsadili konečné druhé miesto. Jeden gól nám 

chýbal k turnajovému triumfu a to sme v priamom súboji o prvenstvo so Strakonicami 

vyhrávali ešte štyri minúty pred koncom o 5 gólov.  

Na turnaj sa môžem spätne pozrieť takto. Ak by sme do Nového Veselí cestovali 

kompletní (chýbali zranení a chorí Román, Mráz, Profant), určite vyhráme a nemusíme 

striedať iba troch hráčov. Ak by sme v sobotu nemuseli odohrať 3 zápasy, kým naši 

priami súperi o prvenstvo iba dva, určite by sme v poslednej päťminútovke kondične 

neodpadli a nestratili vyhratý zápas so Strakonicami. Ak by sme brankárov nestriedali 

pravidelne po polčase, nech majú rovnaký odohratý čas, v rozhodujúcom zápase 

necháme jedného z nich odchytať celý zápas, lebo sa od úvodu fantasticky chytil a celý 

polčas bol výborný. Ak by sme zvolili osobnú obranu na najlepších hráčov súpera, 

nedáme mu šancu nás poraziť. A milión ďalších ale a keby.  

Naše vystúpenie však môžem vnímať aj takto. Tak skúsené družstvo si nemôže 

nechať utiecť jednoznačne vyhratý zápas v posledných minútach zápasu, keď ma jasný 

náskok. Tréner nesmie stratiť koncentráciu a podceniť záver stretnutia. V žiakoch 

musia hrať všetci, pokiaľ poctivo trénujú. Strakonice odohrali turnaj so siedmimi 

hráčmi a zvyšní dvaja si ho odsedeli na lavičke a možno už zajtra ani na tréning neprídu 

ako budú sklamaní. Vyhrať turnaj je krásne, ale ešte krajšie je vytvoriť priestor aby 

mohli všetci členovia kolektívu herne i osobnostne rásť, i za cenu prehry na nejakom 

turnaji. Tak sa predíde situáciám, že jeden hráč skončí a nemá ho kto nahradiť, lebo 

žiacke roky, tak zanedbateľné na konečné umiestnenia, presedel na lavičke. Aj my sme 

mohli hrať osobnú obranu na dvoch najlepších hráčov súpera, presne ako hrali proti 

nám. Ale v našej kategórii zvoliť osobku znamená nerozumieť sa hádzanej. Áno, 

eliminujem najlepších hráčov, ale najmä im ukradnem príležitosť stretnúť sa 

v súbojoch tvárou tvár a zdokonaľovať sa v individuálnych činnostiach. Na oboch 

stranách ihriska. Trénerove ego nemôže byť viac.   

Som šťastný, že konečne máme dvoch brankárov, ktorí dostávajú rovnaký 

priestor a nie sú v žiakoch onálepkovaní nezmyslami ako jednotka a dvojka. Som rád, že 

si všetci z chuti zahrali, pre tímovú chémiu je to výborné. Už nie sme družstvom dvoch 

hráčov, ale kolektívu.  

Vyberám si druhý pohľad na naše turnajové vystúpenie. Je správny a verím mu.  

Kopec chýb, sklamaní a poučení. O tom bol náš turnaj v Novom Veselí. Dal nám 

oveľa viac než keby sme ho jednoznačne vyhrali.“ 
 


